
                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                         
Z A P I S N I K 

sa 15. sjednice Općinskog vijeća općine Rugvica 
održane 20.12.2018. godine sa početkom u 16,00 sati 
u vijećnici općine Rugvica, Trg dr. Franje Tuđmana 1. 

 
Nazočni: gđa. Ana Munić, g. Stipo Rašić, g. Emil Majstorović, g. Branko Karamarko, g. 
Tomislav Jambrišak, gđica. Ivana Gavran, g. Stipo Rajić, g. Željko Vojković, gđa. Željkica 
Cesar, g. Marko Petek, g. Šimo Bilić, g. Robert Kostić, g. Danijel Šošić, g. Marijan Matijević. 
Izočni: gđa. Amina Šekić. 
Ostali nazočni: g. Mato Čičak, općinski načelnik, 

  g. Nenad Jakšić, zamjenik općinskog načelnika, 
  g. Ivica Radanović, pročelnik Jedinstvenog upravnog odjela, 
  gđa. Slavica Kalaica, voditeljica poslova za prostorno planiranje i   
          komunalne djelatnosti, 
  gđa. Jasna Pleša, voditeljica računovodstva, 
  g. Igor Đuran, novinar 01 portala, 
  g. Nenad Haleuš Mali, ravnatelj Pučkog otvorenog učilišta. 

Zapisničar: Mira Grebenar. 
 
Sjednicu otvara gđa. Ana Munić, predsjednica Općinskog vijeća, pozdravlja nazočne, 
utvrđuje da je sjednici od 15 vijećnika nazočno njih 14, dakle postoji kvorum za 
pravovaljano donošenje odluka. Predlaže nadopunu dnevnog reda točkom 21. „Prijedlog 
kluba vijećnika HSS za imenovanje trga“. Sa prijedlogom se svi vijećnici slažu, pa se 
nakon glasovanja jednoglasno usvaja slijedeći 

 
D N E V N I   R E D 

1. Verifikacija zapisnika sa 14. sjednice Općinskog vijeća održane 28.11.2018. 
godine, 

2. Pitanja i prijedlozi, 
3. VII. Izmjene i dopune Proračuna Općine Rugvica za 2018. godinu i projekcije za 

2019. i 2020. godinu, 
a) VII. Izmjene i dopune Programa gradnje objekata i uređaja komunalne 

infrastrukture i vodnih građevina za 2018. godinu, 
b) II. Izmjene i dopune Programa održavanja objekata i uređaja komunalne 

infrastrukture za 2018. godinu, 
4. Proračun Općine Rugvica za 2019. godinu s projekcijama za 2020. i 2021. godinu 

i planom razvojnih programa za razdoblje 2019-2021. godina, 
a)   Odluka o izvršenju proračuna Općine Rugvica za 2019. godinu, 
b)  Plan  razvojnih programa za Općinu Rugvica za 2019. godinu, 
c)  Program gradnje objekata i uređaja komunalne infrastrukture i vodnih  građevina 
za 2019. godinu,  
d)   Program održavanja komunalne infrastrukture za 2019. godinu, 
e)   Program javnih potreba u kulturi Općine Rugvica u 2019. godini, 
f)   Program javnih potreba u socijalnoj skrbi Općine Rugvica u 2019. godini, 
g)   Program javnih potreba u sportu Općine Rugvica u 2019. godini,  
5 .  Zaključak o isplati božićnice umirovljenicima i korisnicima socijalne pomoći u 
2018. godini, 
6.  Zaključak o jednokratnoj novčanoj pomoći za novorođeno dijete u 2019. godini, 
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7.  Zaključak o novčanoj pomoći studentima u 2019. godini, 
8.  Odluka o sufinanciranju mjesečnih karata za učenike srednjih škola i studente,  
9. Odluka o raspoređivanju sredstava za redovito godišnje financiranje političkih 
stranaka i općinskih vijećnika izabranih s liste grupe birača za razdoblje 01. siječnja 
2019. godine do 31. prosinca 2019. godine, 

10. Plan upravljanja i raspolaganja imovinom Općine Rugvica za 2019. godinu, 
11. Odluka o davanju u zakup poljoprivrednog zemljišta u vlasništvu Općine Rugvica, 
12. Analiza stanja sustava zaštite i spašavanja Općine Rugvica, 
13. Godišnji plan davanja koncesija za komunalne djelatnosti u 2019. godini, 
14. Odluka o izmjeni Odluke o zakupu i kupoprodaji poslovnog prostora u vlasništvu 
Općine Rugvica, 
15. Odluka o komunalnom doprinosu, 
16. Odluka o komunalnoj naknadi, 
17. Odluka o komunalnim djelatnostima na području Općine Rugvica, 
18.  Odluka o davanju suglasnosti na sklapanje aneksa ugovora o kupoprodaji 

zemljišta u Poduzetničkoj zoni Rugvica – sjever ( Pećo – interijeri ), 
19.  Odluka o sufinanciranju kupnje teladi na području Općine Rugvica, 
20. Odluka o potpori pri kupnji gusaka na području Općine Rugvica, 
21. Prijedlog kluba vijećnika HSS za imenovanje trga. 
 

Ad. 1. 
Nitko nema primjedbi na zapisnik sa 14. sjednice, pa Općinsko vijeće nakon 
glasovanja sa 12 glasova „za“ i jednim „suzdržanim“ glasom donosi 

 
Z A K L J U Č A K 

Verificira se zapisnik sa 14. sjednice Općinskog vijeća održane 28.11.2018. godine, 
prema tekstu u prilogu zapisnika. 
 

Ad. 2. 
A) g. Emil Majstorović postavlja pitanje vezano uz ZET. Mnogi su, kaže, obećavali 
dolazak ZET-a na naše područje, ostvarili su tri mandata, osnovan je i odbor za 
dovođenje ZET-a na naše područje, što je s tim odborom, da li su što napravili do 
sada? 
g. Mato Čičak upoznaje nazočne da je on temeljem članka 37. Statuta donio odluku o 
imenovanju povjerenstva za dovođenje ZET-a na područje općine Rugvica. U 
Povjerenstvo je imenovan vijećnik Robert Kostić kao predsjednik i još četiri člana. 
Moli predsjednika povjerenstva da podnese izvješće o provedenim radnjama. 
g. Robert Kostić kaže da on tu odluku smatra bezobrazno donesenom odlukom bez 
prethodnog savjetovanja o tome, odnosno smatra da bi ispravno bilo da su se 
predloženi članovi pitali  da li su spremni prihvatiti taj posao. Navodi da on ne zna 
kad je nekom potvrdio spremnost da bude predsjednik tog povjerenstva. Dalje 
navodi da je općina Rugvica prije nekoliko godina imala priliku i pokrenula je 
razgovor za dovođenje ZET-a, no, odustalo se od od toga. Stranka rada i solidarnosti 
je prije dvije godine potaknula pitanje dovođenja ZET-a, no, prijedlog da to bude 
točka na dnevnom redu sjednice vijeća nikad nije bio usvojen, niti su imali prilike 
nešto u vezi poduzeti. Još navodi da što se njega tiče, ta odluka o imenovanju 
povjerenstva može se i povući. 
g. Mato Čičak odgovara da je on kao načelnik nadležan osnivati odbore, povjerenstva 
i drugo. Osim toga, stranci rada i solidarnosti on je, kao politički protukandidat, dao 
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priliku da dokažu ljudima koji su ih izabrali da mogu ostvariti obećanje da će dovesti 
ZET, no, obećanje nisu izvršili. Kaže da su građanima slali letke obećavajući da će biti 
„zlatna ribica“, no, nisu kaže, „zlatna“ nego pomalo „lažljiva ribica“. 
g. Robert Kostić ponavlja da način na koji je povjerenstvo osnovano nije nimalo 
korektno, već bezobrazno. Pita zašto se nitko nije posavjetovao s predloženim 
članovima i njime kojeg su imenovali za predsjednika. Kaže također da njega ni u 
jednom trenutku nitko nije pozvao niti na jedan sastanak, niti na nikakve 
konzultacije. Ističe da su oni (stranka rada i solidarnosti) Općinskom vijeću uputili 
prijedlog točke dnevnog reda u vezi toga, no, ta točka nikad nije stavljena na dnevni 
red vijeća. 
g. Mato Čičak odgovara da je točka stavljena na dnevni red kad je tu došao 
predstavnik Holdinga. No, ovdje je na vijeće došao, kaže, krivotvoreni dokument, jer 
taj odjel koji je na dokumentu naveden, uopće ne postoji. 
g. Robert Kostić navodi da njegova stranka stoji kod namjere dovođenja ZET-a, ali o 
tome se mora razgovarati ozbiljno, a ne na ovaj način. 
g. Željko Vojković napominje da je i on dio tog povjerenstva, smatra da je vrijeme da 
se stane na loptu. ZET bi nam, kaže, dobro došao, no, smatra  da nije dobar način na 
koji je donesena odluka o osnivanju povjerenstva. Ne vjeruje da bi se u tome uopće i 
uspjelo, ali misli da ovo pitanje moramo rješavati dogovorno. 
g. Mato Čičak kaže da imamo odgovor ZET-a da nije u mogućnosti voziti na ovom 
području. 
gđa. Ana Munić pita g. Kostića zašto nije sazvao niti jedan sastanak tog povjerenstva. 
g. Robert Kostić odgovara da njemu takvo povjerenstvo ne znači ništa, smatra ga 
nevažećim zbog načina na koji je donesena odluka o osnivanju. Također smatra da 
načelnik zna da to nije moguće riješiti, ali želi diskreditirati njega i stranku Milan 
Bandić 365. 

 
B) g. Emil Majstorović postavlja pitanje vijećnicima u vezi dolaska na razne 
manifestacije u općini. Zadnja je, kaže, bila „Mirisi ognjišća“ koju je organizirao KUD 
Tančec. Navodi da na te manifestacije dolaze samo vijećnici HDZ-a. 
 
C) g. Šimo Bilić postavlja pitanje u vezi uređenja komunalne infrastrukture u 
poslovnoj zoni Rugvica i da li smo nešto prijavili za sredstva iz fondova. 
g. Mato Čičak odgovara da već 6 mjeseci čekamo potpisivanje ugovora za to, te će 
konačno 18.01.2019. godine biti potpisan – vrijednost ugovora je 15,6 milijuna kuna 
za uređenje komunalne infrastrukture u poslovnoj zoni, te bi u ljeto mogli krenuti sa 
komunalnom i prometnom infrastrukturom. 
 
D) g. Branko Karamarko  pita u kojoj je fazi nabava vatrogasnog kamiona. 
g. Mato Čičak odgovara da je sa Vatrogasnom zajednicom općine usuglašeno da će se 
povećati sredstva za Vatrogasnu zajednicu na 900.000,00 kuna kako bi se u 2019. 
moglo nabaviti novo vatrogasno vozilo. 

 
E) gđa. Željkica Cesar postavlja pitanje u vezi odvoza smeća, naime, u zadnje je 
vrijeme dosta problema sa odvozom smeća. 
g. Mato Čičak odgovara da je potpisan aneks ugovora za period do kraja 2. mjeseca, 
te je raspisan natječaj. 
 
F) g. Stipo Rašić pita kad će biti otvorenje trga u Rugvici. 
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g. Mato Čičak odgovara da se druga faza uređenja trga bliži kraju, dolazi nam i bista i 
još je potrebno završiti neke manje radove, te će 18.01. biti svečano otvorenje trga 
dr. Franje Tuđmana. 
 
G) g. Tomislav Jambrišak pita kakva je situacija oko novog dječjeg vrtića. 
g. Mato Čičak odgovara da bi slijedeći tjedan (srijeda) trebala doći potvrda da je naš 
projekt za vrtić prošao. Ukupna vrijednost vrtića je 10.000.000,00 kuna, te u ljeto 
(ako neće biti nikakvih žalbi) kreće izgradnja vrtića. Zaposliti će se 14-17 ljudi, te bi 
se u taj vrtić uključio i ovaj, postojeći vrtić. 

 
H) g. Marijan Matijević pita u kojoj je fazi izgradnja kanalizacije. 
g. Mato Čičak odgovara da je prošli tjedan potpisan ugovor za dio sekundarne mreže 
od Hruščice do Novaka Oborovskih i od Rugvice do Ježeva u vrijednosti 
170.000.000,00 kuna. 
g. Emil Majstorović pita koja je firma dobila posao na izgradnji kanalizacije i da li će 
tu moći sudjelovati i firme s područja općine Rugvica. 
g. Mato Čičak odgovara da je posao dobila jedna firma iz Vinkovaca koja jako dobro 
stoji, te će svakako trebati kooperante, pa će priliku dobiti i neke naše veće firme. 
g. Emil Majstorović pita da li će se moći imenovati povjerenstvo od članova vijeća 
koje bi nadgledalo te radove. 
g. Mato Čičak odgovara da je Glavač Mladen koordinator te smatra da nije loše da se 
imenuje i povjerenstvo od 5 članova iz sastava vijeća. 
 
I) g. Robert Kostić postavlja pitanje u vezi najavljivane investicije IBM-a na 
području općine. 
g. Mato Čičak odgovara da je ovdje bilo nekoliko sastanaka sa predstavnicima raznih 
agencija gdje su se raspitivali u vezi dovođenja ovog giganta na naše područje. 
Poziva g. Kostića da dođe pogledati te zapisnike. Smatra da možda nije ništa zapelo, 
te će se možda ponovno pojaviti ovdje za koji mjesec. 
g. Robert Kostić kaže da ima informaciju da je predstavnik IBM-a demantirao  
dolazak na lokaciju Rugvice, te da su našli drugi prostor. 

 
J) g. Željko Vojković postavlja pitanje vezano uz povratak djelatnika Jedinstvenog 
upravnog odjela na posao temeljem dobivenog sudskog spora. Ne vidi u proračunu 
kamate koje bi mu trebale biti isplaćene. 
g. Mato Čičak odgovara da mu je sve plaćeno, a gđa. Jasna Pleša navodi da je jedino 
kamata još ostala neisplaćena. 
g. Željko Vojković smatra da bi mu trebalo omogućiti da radi svoj posao na koji je 
vraćen, jer ovakva situacija psihički djeluje na čovjeka. 
g. Mato Čičak odgovara da će djelatnik koji se vratio na posao sve zadatke koje 
dobije trebati i izvršiti, a trenutno je na bolovanju. 
 
K) g. Stipo Rajić kaže da je cesta Rugvica - Oborovo u lošem stanju, da li se što 
planira s njom. 
g. Mato Čičak odgovara da je poslan zahtjev Hrvatskim cestama za uvrštenje nekih 
cesta u državnu cestu. Jedan je zahtjev prihvaćen i to za cestu Rugvica – Ježevo - 
Trebovec. Smatra da će i cesta Dugo Selo - Rugvica – Oborovo, kao i cesta Rugvica – 
Hruščica također biti uvrštene u državnu cestu. 
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L) g. Tomislav Jambrišak pita da li skela u Oborovu radi. 
g. Mato Čičak odgovara da trenutno ne radi, a razlog je što je jedan radnik na skeli 
odustao. Kaže da smo dobili od Zagrebačke županije 100.000,00 kuna za 
funkcioniranje skele, te sredstva od općine Orle za financiranje jednog djelatnika na 
skeli. Inače, na skeli će biti zaposlena 4 djelatnika koji će raditi u RUKOM-u, s tim da 
će raditi i sve druge poslove vezano uz RUKOM. 
 
M) g. Branko Karamarko kaže da je jedna šahta u Obedišću jako opasna, na što mu g. 
Mladen Glavač odgovara da je „Ćibo-promet“ od „Vodovoda i odvodnje Zagrebačke 
županije“ dobio narudžbu da tu šahtu riješi. 

  
 Nitko se više nije javio za diskusiju, pa predsjednica Općinskog vijeća zaključuje 

raspravu po ovoj točci dnevnog reda. 
 

Ad. 3. 
g. Mato Čičak poziva predstavnika Odbora za financije i proračun da podnese 
izvješće sa održane sjednice. 
g. Emil Majstorović, član Odbora za financije i proračun upoznaje nazočne da je 
održana sjednica Odbora, te je Odbor sa četiri glasa „za“ i jednim glasom „protiv“ 
donio zaključak kojim predlaže Općinskom vijeću da donese VII. Izmjene i dopune 
proračuna sa pripadajućim programima. 
Nakon toga kratko obrazloženje o izmjenama i dopunama proračuna daje gđa. Jasna 
Pleša, voditeljica računovodstva navodeći  da je ovim izmjenama proračuna ukupni 
prihod 35.394.000,00 kuna, prihodi od poreza su dobro ostvareni, a najveće 
odstupanje je kod prihoda od komunalnog doprinosa. Kod potpora također ima 
nekih odstupanja. 
Nakon toga g. Mato Čičak upoznaje nazočne da je proračun za 2018. godinu bio 
planiran 88.000,00 kuna i ovo je najveći proračun ikad ostvaren u općini Rugvica. 
Ističe da je proračun za 2018. godinu mijenjan sedam puta, bili smo svjesni da ga u 
visini 88.000.000,00 kuna ne možemo ostvariti. No, masa planiranih stvari 
prebacuje se u 2019. godinu, te nazočne upoznaje o kojim se projektima radi koji se 
nastavljaju u 2019. godini. Nakon toga upoznaje nazočne sa nekoliko bitnijih 
izmjena proračuna za 2018. Godinu. 
g. Robert Kostić smatra da, ako se proračun izvrši sa 35% u odnosu na inicijalni, 
onda je bio prenapuhan. Također navodi da neki vijećnici proračun, kao temeljni 
dokument općine,  shvaćaju olako i proračun se planira bez pokrića. Ističe da 
podršku ovakvim izmjenama neće dati. 
g. Mato Čičak smatra da g. Kostić nije razumio proračun, te nije niti slušao što je on 
govorio o nekim projektima započetim u 2018. godini koji će se nastaviti u 2019. 
godini što je utjecalo na ostvarenje proračuna. 
g. Željko Vojković razumije da su u proračunu za 2018. godinu bile neke stvari koje 
se neće ostvariti i prenijeti će se u 2019. godinu. No, osvrće se na stavke sredstva za 
doček Nove godine, proslava Dana općine, obilježavanje prigodnih datuma. Smatra 
da se previše novaca troši na te stvari, bolje bi bilo, kaže, da se to troši na npr. 
izgradnju nogostupa, dječji vrtić, razvoj poljoprivrede i slično. 
g. Mato Čičak odgovara da se kroz te stvari promoviramo, a bez novaca ništa ne ide, 
no, ukoliko je netko protiv tih stvari, onda će se vidjeti sa udrugama što da oni rade. 
Također navodi da je u proračun za 2019. godinu, temeljem prijedloga mještana, 
stavljeno dosta stvari vezano uz poljoprivredu. 
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g. Robert Kostić osvrće se na stavku reprezenatacije na kojoj se u zadnjim 
izmjenama i dopunama  vidi povećanje od 55%. Zanima ga u koje se svrhe troše ta 
sredstva, te za usporedbu ističe grad Dugo Selo koji na toj stavci ima svega par 
tisuća kuna. 
g. Mato Čičak odgovara da su sa te stavke rješavane neke stvari za naše udruge, 
otvaranje općinske zgrade, otvaranje dječjeg vrtića u Nartu. 
Nitko se više nije javio za diskusiju, pa Općinsko vijeće nakon glasovanja sa 10 
glasova „za“, 1 glasom „protiv“ i 1 „suzdržanim“ glasom donosi 
 

VII. Izmjene i dopune Proračuna Općine Rugvica za 2018. godinu i projekcije za 2019. 
i 2020. godinu, 
a) VII. Izmjene i dopune Programa gradnje objekata i uređaja komunalne 

infrastrukture i vodnih građevina za 2018. godinu,  
b) II. Izmjene i dopune Programa održavanja objekata i uređaja komunalne 

infrastrukture za 2018. godinu,  
sve prema tekstu u prilogu zapisnika. 
 

Ad. 4. 
g. Mato Čičak poziva predstavnika Odbora za financije i proračun da podnese 
izvješće sa održane sjednice. 
g. Emil Majstorović, član Odbora za financije i proračun upoznaje nazočne da je 
održana sjednica Odbora, te je Odbor sa četiri glasa „za“ i jednim glasom „protiv“ 
donio zaključak kojim predlaže Općinskom vijeću da donese Proračun za 2018. 
godinu sa svim pripadajućim dokumentima i programima. 
g. Mato Čičak se ukratko osvrće na bitne stavke proračuna, iznoseći podatke o 
najvažnijim prihodima i rashodima, te poziva nazočne ukoliko imaju kakvih pitanja, 
da ih postave. 
g. Željko Vojković postavlja pitanje vezano uz račun zaduživanja i financiranja gdje 
se planira 24 milijuna kuna. Pita na koji je period to zaduživanje i na koji način, 
odnosno da li je razrađeno vraćanje kredita. 
g. Mato Čičak odgovara da bi to bilo oko 2 milijuna godišnje , a u zaduživanje se ide 
kad se steknu uvjeti za to. Kredit bi se digao kako bi se riješili neki dijelovi 
komunalne infrastrukture, također se razmišlja o kupnji parcela radi okrupnjivanja, 
radi tekućih europskih projekata, za izgradnju nogostupa, za izgradnju kanalizacije 
prema Oborovu i drugo. Još navodi da za zaduživanje odluku mora donijeti Općinsko 
vijeće, nakon toga zahtjev ide u Ministarstvo financija i na Vladu koji o tome 
odlučuju. Kamata je, kaže, mala i sad je najbolji trenutak za zaduživanje. To sve bi 
ukupno bilo 20 – 25 milijuna kuna. 
g. Marko Petek ukazuje na grešku, naime na strani 4. piše “poštanski ured Oborovo” 
kojeg više nema. 
g. Mato Čičak kaže da je to greška, radi se o poštanskom uredu Rugvica, no, toliko 
sredstava niti ne treba, može se stavka i smanjiti. 
g. Danijel Šošić navodi da u proračunu nema stavki koje se odnose na Otok 
Svibovski, Sop i Hruščicu. 
g. Mato Čičak kaže da je za projektnu dokumentaciju i izgradnju garaže u Sopi 
planirano 150.000,00 kuna. 
g. Željko Vojković smatra da za javnu rasvjetu rashodi neće biti toliki koliki su 
planirani - 700.000,00 kuna.  
g. Mato Čičak odgovara da će se vidjeti kako bude, pa će se smanjiti. 
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g. Robert Kostić smatra da je proračun prenapuhan i on ne vjeruje niti u 50% 
ostvarenja. Smatra da se sve krivo radi, stvara se lažna predodžba da se nešto radi, a 
ne radi se. 
Nitko se više nije javio za diskusiju, pa Općinsko vijeće sa 10 glasova „za“, 3 
„suzdržana“ i 1 glasom „protiv“ donosi 
 
Proračun Općine Rugvica za 2018. godinu s projekcijama za 2019. i 2020. godinu i 
planom razvojnih programa za razdoblje 2018.-2020. godine, te 

a)  Odluku o izvršenju proračuna Općine Rugvica za 2018. godinu 
b)  Plan  razvojnih programa za Općinu Rugvica za 2018. godinu 

      c) Program gradnje objekata i uređaja komunalne infrastrukture 
         i vodnih građevina za 2018. godinu  

d) Program održavanja komunalne infrastrukture za 2018. godinu 
e) Program javnih potreba u kulturi Općine Rugvica u 2018. godini 
f) Program javnih potreba u socijalnoj skrbi Općine Rugvica u 2018. godini 
g) Program javnih potreba u sportu Općine Rugvica u 2018. godini 
sve prema tekstu u prilogu zapisnika. 
 

Ad. 5. 
g. Mato Čičak upoznaje nazočne da je povećan iznos novčane pomoći 
umirovljenicima i to na način da je dosadašnji iznos od 100,00 kuna povećan na 
150,00 kuna, a iznos od 200,00 kuna povećan na 250,00 kuna. 
Nitko se nije javio za diskusiju, pa Općinsko vijeće nakon glasovanja jednoglasno 
donosi 
 

Z A K L J U Č A K 
o isplati božićnice umirovljenicima i korisnicima socijalne pomoći u 2018. godini, 
prema tekstu u prilogu zapisnika. 
 

Ad. 6. 
g. Mato Čičak navodi da se predlaže povećanje naknade za novorođenu djecu i to za 
prvo i drugo dijete 3.000,00 kuna, a za treće i svako daljnje dijete 5.000,00 kuna. U 
2018. godini ta je naknada bila 2.000,00 kuna za svako novorođeno dijete. 
g. Željko Vojković kaže da je bilo nekih problema u vezi tih isplata, neki nisu imali 
pravo na tu naknadu. 
g. Ivica Radanović odgovara da je to bilo vezano uz prebivalište oba roditelja, pa ako 
oba roditelja nisu imala prebivalište na području općine, nisu mogli ostvariti to 
pravo. 
Nitko se više nije javio za diskusiju, pa Općinsko vijeće nakon glasovanja 
jednoglasno donosi 
 

Z A K L J U Č A K 
o jednokratnoj novčanoj pomoći za novorođeno dijete u 2019. godini, prema tekstu 
u prilogu zapisnika. 
 

Ad. 7. 
g. Mato Čičak upoznaje nazočne da se predlaže da se novčana naknada studentima 
sa 600,00 kuna (dva puta godišnje) povisi na 700,00 kuna (dva puta godišnje). 
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Nitko se nije javio za diskusiju, pa Općinsko vijeće nakon glasovanja jednoglasno 
donosi 
 

Z A K L J U Č A K 
o novčanoj pomoći studentima u 2019. godini, prema tekstu u prilogu zapisnika. 
 

Ad. 8. 
g. Mato Čičak kaže da je prijedlog da i dalje bude besplatan prijevoz za sve studente i 
srednjoškolce. 
Nitko se nije javio za diskusiju, pa Općinsko vijeće nakon glasovanja jednoglasno 
donosi 
 

O D L U K U 
o sufinanciranju mjesečnih karata za učenike srednjih škola i studente, prema tekstu 
u prilogu zapisnika. 
 

Ad. 9. 
Vezano uz ovu odluku g. Željko Vojković smatra da su sredstva za političke stranke 
malo prevelika, te da birači koji su vijećnike birali niti ne znaju koliko se troši tih 
sredstava. Također navodi da mali dio tih novaca dođe u blagajne klubova vijećnika. 
g. Mato Čičak odgovara da je HSS dobio 20 i nešto tisuća kuna, pa ta sredstva mogu 
donirati. 
gđa. Željkica Cesar osvrće se na diskusiju vijećnika Majstorović Emila u vezi 
nedolaska na manifestacije. Ističe da svatko ima svoj razlog zašto na neku 
manifestaciju nije došao. 
g. Robert Kostić, vezano uz tu temu, kaže da podržava manifestacije, no, možda neki 
puta zaključi da je to isključivo HDZ-ovska rasprava, pa ne dođe. 
Nitko se više nije javio za diskusiju, pa Općinsko vijeće nakon glasovanja sa 11 
glasova „za“, 1 glasom „protiv“ i 2 „suzdržana“ glasa donosi 
 

O D L U K U 
o raspoređivanju sredstava za redovito godišnje financiranje političkih stranaka i 
općinskih vijećnika izabranih s liste grupe birača za razdoblje 01. siječnja 2019. 
godine do 31. prosinca 2019. godine, prema tekstu u prilogu zapisnika. 
 

Ad. 10. 
g. Ivica Radanović upoznaje nazočne da je ovo klasična odluka koja se donosi svake 
godine, jedino je sada stavljeno da će općina radi davanja u zakup, provesti natječaj 
za zakup poslovnog prostora u njezinom vlasništu. 
U diskusiji g. Robert Kostić ukazuje na grešku jer u članku 7. umjesto “općina” piše 
“grad”.  
g. Željko Vojković pita gdje su stanovi koji se spominju u odluci, a g. Ivica Radanović 
odgovara da su oba u Oborovu. 
Nitko se više nije javio za diskusiju, pa Općinsko vijeće nakon glasovanja 
jednoglasno donosi 
 
PLAN upravljanja i raspolaganja imovinom Općine Rugvica za 2019. godinu, prema 
tekstu u prilogu zapisnika. 
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Ad. 11. 
g. Ivica Radanović upoznaje nazočne da je općina raspisala natječaj za zakup 
poljoprivrednog zemljišta u vlasništvu općine, javile su se iste osobe koje su to 
zemljište koristile i do sada, dobili bi zemlju na korištenje na period od 1 – 3 godine, 
jedino je otkazni rok 30, a ne 60 dana. 
Nitko se nije javio za diskusiju, pa Općinsko vijeće nakon glasovanja jednoglasno 
donosi 
 

O D L U K U 
o davanju u zakup poljoprivrednog zemljišta u vlasništvu Općine Rugvica, prema 
tekstu u prilogu zapisnika. 
 

Ad. 12. 
g. Ivica Radanović upoznaje nazočne da se ovdje radi o zakonskoj obavezi na kraju 
godine. Navodi da su na prošloj sjednici Općinskog vijeća donesene dvije odluke 
vezane uz to, a na kraju ove odluke je podatak o sredstvima predviđenim za 
slijedeću godinu. U 2018. godini to je bio iznos od 597.000,00 kuna, a za 2019. se 
planira 967.000,00 kuna  - za vatrogastvo, civilnu zaštitu, gorsku službu spašavanja i 
Gradsko društvo Crvenog križa Dugo Selo. 
g. Marko Petek napominje da su Procjena ugroženosti od požara i plan zaštite od 
požara doneseni 2003. godine, općina se od tad izgradila, pa smatra da su potrebni 
novi navedeni dokumenti. 
g. Ivica Radanović odgovara da će i to doći na red. 
g. Marko Petek još ukazuje na grešku na strani 3. gdje piše “VS Oborovo” i 
“Poljoprivredna ljekarna Rugvica” kojih više nema. 
g. Mato Čičak kaže da će se upisati VS Dugo Selo s obzirom da oni rade na području 
općine Rugvica. 
Nitko se više nije javio za diskusiju, pa Općinsko vijeće nakon glasovanja 
jednoglasno donosi 
 
ANALIZU stanja sustava zaštite i spašavanja Općine Rugvica, prema tekstu u prilogu 
zapisnika. 
 

Ad. 13. 
g. Ivica Radanović upoznaje nazočne da na području općine imamo koncesiju za 
obavljanje dimnjačarskih poslova i za odvoz smeća. Krajem 2019. godine ističe 
koncesija za dimnjačarske poslove, pa se iz toga razloga mora donijeti Godišnji plan 
davanja koncesija u 2019. godini. 
Nitko se nije javio za diskusiju, pa Općinsko vijeće nakon glasovanja jednoglasno 
donosi 
 
GODIŠNJI PLAN davanja koncesija za komunalne djelatnosti u 2019.godini, prema 
tekstu u prilogu zapisnika. 
 

Ad. 14. 
g. Ivica Radanović upoznaje nazočne da se radi samo o promjeni vezano uz 
način provođenja javnog natječaja, pa smo dodali ??? misleći na Dugoselsku 
kroniku. 
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Nitko se nije javio za diskusiju, pa Općinsko vijeće nakon glasovanja jednoglasno 
donosi 
 

O D L U K U 
o izmjeni Odluke o zakupu i kupoprodaji poslovnog prostora u vlasništvu Općine 
Rugvica, prema tekstu u prilogu zapisnika. 
 

Ad. 15. 
Obrazloženje po ovoj točci dnevnog reda daje g. Ivica Radanović. Kaže da je na 
zadnjoj sjednici Općinskog vijeća rečeno da se izmijenio Zakon o komunalnom 
gospodarstvu, te je vrijednost boda za komunalni doprinos usklađena sa zakonom. 
Navodi da su u odluci definirani način i rokovi plaćanja, oslobađanje od plaćanja 
komunalnog doprinosa, te izdavanje rješenja o komunalnom doprinosu. 
g. Mato Čičak navodi da smo kod izrade prijedloga usporedili cijene sa okolnim 
općinama i gradovima te je ustanovljeno da Dugo Selo ima tri puta veći komunalni 
doprinos, a Brckovljani dva puta veći od našeg. Navodi da bi mogli doći u problem u 
situaciji velikih projekata  gdje je potrebna i velika komunalna infrastruktura. 
g. Željko Vojković pita koliko je to povećanje u odnosu na postojeće. 
g. Mato Čičak odgovara da je sada 29,00 kuna po m³ za poslovne subjekte, a sad će 
biti 60,00 kuna u prvoj zoni. Za obiteljske kuće ukupnog obujma do 1200 m³ 
umanjuje se za 50%. Također se umanjuje za prateće i pomoćne sadržaje, staklenike 
i plastenike te za građevine koje služe za poljoprivrednu i stočarsku proizvodnju. 
g. Željko Vojković smatra da je za poslovne subjekte to preveliko povećanje. 
g. Robert Kostić smatra da bi bilo dobro za mlade ljude kojima je to prva nekretnina 
da im se maksimalno izađe u susret – za mlade do 35 godina - da se jedinična 
vrijednost komunalnog doprinosa umanji za 75%. Kao dokaz da je to prva 
nekretnina potrebno je uvjerenje porezne uprave. 
g. Emil Majstorović predlaže da se proba preko APN-a gradnja višestambenih 
objekata. 
g. Mato Čičak navodi da je u vezi toga obavio razgovor i rečeno mu je da bi to na 
području općine Rugvica bilo dobro napraviti. 
g. Marko Petek predlaže da se onom tko na području općine živi više od 10 godina 
omogući ???? 
g. Robert Kostić pita da li je rađena kakva analiza o pozitivnim učincima ove odluke 
s obzirom na dosadašnju odluku. 
g. Ivica Radanović odgovara da smo mi i s ovom, novom odlukom konkurentniji i 
jeftiniji i od Dugog Sela i okolnih jedinica lokalne samouprave. 
Nitko se više nije javio za dikusiju, pa predsjednica Općinskog vijeća daje na 
glasovanje odluku s predloženom izmjenom da se mladima do 35 godina  kojima je 
to prva nekretnina komunalni doprinos umanji za 75%. Nakon glasovanja Općinsko 
vijeće sa 13 glasova “za” donosi 

 
O D L U K U 

o komunalnom doprinosu sa predloženim izmjenama. 
 

Ad. 16. 
g. Ivica Radanović upoznaje nazočne da se odluka o komunalnoj naknadi mijenja 
temeljem zakona. Što se tiče visine, ostaje kao i do sada, zone ostaju kako su i bile, s 
tim da se sad iz sredstava komunalne naknade može financirati  ??? Obveznik 
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plaćanja je vlasnik ili korisnik nekretnine s tim da vlasnik nekretnine solidarno 
jamči za plaćanje naknade. Povoljno je to da kad se donese rješenje, a dođe do žalbe, 
rješenje je izvršno i po njemu se odmah može ići na naplatu. 
Nitko se nije javio za diskusiju, pa Općinsko vijeće nakon glasovanja jednoglasno 
donosi 
 

O D L U K U 
o komunalnoj naknadi, prema tekstu u prilogu zapisnika. 
 

Ad. 17. 
g. Ivica Radanović upoznaje nazočne da je bilo pitanje kako provoditi nabave i 
natječaje vezano uz ???, a sada će se to obavljati prema ovom odluci, odnosno 
Pravilniku o bagatelnoj nabavi. 
g. Željko Vojković pita zbog čega je stavljeno 350.000,00 kuna za zimsku službu. 
g. Ivica Radanović odgovara da se nikad ne zna koliko će biti potrebno, pa je bolje 
staviti više da smo u okviru zakona. 
Nitko se više nije javio za diskusiju, pa Općinsko vijeće nakon glasovanja 
jednoglasno donosi 
 

O D L U K U 
o komunalnim djelatnostima na području Općine Rugvica, prema tekstu u prilogu 
zapisnika. 
 

Ad. 18. 
g. Ivica Radanović upoznaje nazočne da smo sa firmom “Pećo interijeri” sklopili 
ugovor o prodaji nekretnine. Ugovor je klasičan, vlasnik je sve platio, no, u 
zemljišnim knjigama ga nisu upisali, pa je bilo potrebno sklopiti aneks ugovora da se 
uknjiži. 
Nitko se nije javio za diskusiju, pa Općinsko vijeće nakon glasovanja jednoglasno 
donosi 
 

O D L U K U 
o davanju suglasnosti na sklapanje aneksa ugovora o kupoprodaji zemljišta u 
Poduzetničkoj zoni Rugvica – sjever (Pećo – interijeri), prema tekstu u prilogu 
zapisnika. 
 

Ad. 19. 
g. Mato Čičak upoznaje nazočne da je ovo ideja s tribina održanih prije izrade 
proračuna. Radi se o tome da ćemo sufinancirati naše OPG-ove u nabavi teladi. 
Nitko se nije javio za diskusiju, pa Općinsko vijeće nakon glasovanja jednoglasno 
donosi 
 

O D L U K U 
o sufinanciranju kupnje teladi na području Općine Rugvica, prema tekstu u prilogu 
zapisnika. 
 

Ad. 20. 
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g. Mato Čičak upoznaje nazočne da se i ovdje radi o prijedlogu sa održanih tribina, 
gdje će općina sufinancirati 40,00 kuna po jednoj guski, bez obzira da li se radi o 
OPG-u ili ne. 
Nitko se nije javio za diskusiju, pa Općinsko vijeće nakon glasovanja jednoglasno 
donosi 
 

O D L U K U 
o potpori pri kupnji gusaka na području Općine Rugvica, prema tekstu u prilogu 
zapisnika. 
 

Ad. 21. 
g. Željko Vojković daje kraće obrazloženje  prijedloga. Kaže da je Stjepan Radić bio 
veliki borac za samostalnu Hrvatsku, izgubio je život od posljedica atentata, te HSS 
predlaže da mu se postavi spomenik. 
g. Mato Čičak ističe da je Stjepan Radić jedan od velikana hrvatske povijesti, osnivač 
HSS-a, imao je viziju hrvatske države. Predlaže da OO HSS-a razmisli o ideji da se Trg 
Stjepana Radića sa spomenikom realizira u Rugvici gdje se planira okretište, na 
ulazu u sportski centar. To bi se realiziralo već u 2019. godini, te bi se naručila i 
bista. Također predlaže da se i Josipu Predavcu postavi spomen ploča u Rugvici. 
g. Željko Vojković kaže da će o ovom prijedlogu OO HSS raspraviti na svojem 
sastanku. 
 
Predsjednica Općinskog vijeća zaključila je sjednicu u 18,45 sati. 
 
 
KLASA: 021-05/18-01/24 
URBROJ: 238/26-18-2 

 
 

Zapisničar:        PREDSJEDNICA 
                   OPĆINSKOG VIJEĆA 
 

Mira Grebenar                    Ana Munić 


